
Referat af bestyrelsesmødet den: 15.01.2023 

Mødet afholdtes på Kasernen.                       Fremmødte: alle 

1. Flytningen til nye lokaler 

Fandt sted den 6. januar og forløb fint. Alle der kunne, ydede en super indsats. Kontor og spillelokale 

blev klar, bortset fra ophæng på væggene. Vi er lovet garderobe i spillelokalet, men indtil den 

etableres flytter vi garderobestativet ind. Der blev dog efterladt et par hængepartier: 

Kaffeautomaten: Vi må ikke installere den på gangen af brandmæssige hensyn (flugtvej). Muligvis en 

mulighed i køkkenet, men vi skal selv afholde udgifterne til installation!! Bred enighed om at 

afhænde automaten hvis muligt: Tove undersøger. Vi prøver med ”åben kasse”: Turneringslederne 

sørger for der bliver lavet kaffe der sælges for 5 kr pr. kop, sukker og ”fløde” stilles frem. Øl, vand og 

vin opbevares i køleskabet der forsynes med prisliste. 

Køkkenservicet: sorteres og sættes indtil videre i åben depot sammen med de andre ting vi har 

placeret der. Grovsortering finder sted, så der ryddes lidt op i kasserne.  Disse forsynes med etiketter 

hvor indholdet angives. Påbegyndes 16.01.2023 kl. 18.00 af de der kan. 

 

2. Dybbølturneringen 

Pga uacceptable priser/vilkår fra Slottet, flyttes turneringen til Kasernen. Lokale er booket og 

turneringsleder er bestilt. Henrik har givet tilsagn om at lave mad. Annonceres i Dansk Bridge og der 

undersøges om vi kan sende invitationen på mail til tidligere deltagere. Der skaffes 3 unge 

mennesker som hjælpere v. Jan, Brian og Karl. Britta og Jan bager en kage. Brian sender den gamle 

tjekliste til hele bestyrelsen. 

 

3. Næste sæson 

- Susannes har ytret ønske om at oprette Onsdag eftermiddag igen, hun vil gerne være 

turneringsleder, hvis Leif ikke fortsætter. Bestyrelsen vedtaget at vi tilbyde turneringen igen 

næste år. Der tages kontakt til tidligere deltagere i god tid. 

- Det er foreslået at fjerne hcp-begrænsning på Torsdag Blå, så flere kan spille på holdet. Vi blev 

enige om forsøgsvis at afskaffe begrænsningen og håber, at de mere rutinerede viser behørig 

hensyn overfor de mindre erfarne. Ideelt hvis der kommer så mange deltagere, at der kan spilles 

i 2 rækker, så de mindre erfarne ligesom nu kan få lidt længere spilletid og lidt færre spil. 

 

4. Eventuelt 

- Vores Bridgemates trænger til udskiftning. Det blev hurtigt afgjort, at vi bestiller 20 stk og 2 

servere, så vi får brugt lidt af formuen på en fornuftig måde. 

- Der blev hængt opslagstavler og sæsonvinder-oversigter op i spillelokalet. 

 

5. Næste møde: 05.03.2023 kl. 13.00 på Kasernen 

 


